

2016 年第 41 號特別公告  
G.N. (S.) 41 of 2016

香港護士管理局  
NURSING COUNCIL OF HONG KONG

護士註冊條例 (第 164 章)  
NURSES REGISTRATION ORDINANCE (Chapter 164)

現按照《護士註冊條例》第 6(2) 條的規定，刊登所有在 2015 年 1 月 1 日至 2015 年 12 月 31 日期間從註冊護士名冊中被除去姓名的註冊護士的名單。

刊登該名單的目的，是向公眾公布名單上所有人士的姓名已從香港護士管理局按照《護士註冊條例》(第 164 章) 第 5 條而備存的註冊護士名冊中除去。任何人使用名單上的資料作與此無關的用途，可能會因《個人資料 (私隱) 條例》(第 486 章) 而被追究法律責任。

In accordance with section 6(2) of the Nurses Registration Ordinance, the names of all persons removed from the Register of Nurses during the period from 1 January 2015 to 31 December 2015 are hereby published.

The purpose of publishing the list of removals from the Register of Nurses is to inform the public that the names of the persons on the list have been removed from the Register of Nurses kept by the Nursing Council of Hong Kong according to section 5 of the Nurses Registration Ordinance (Cap. 164). Persons using the personal data therein for an unrelated purpose may render themselves liable under the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486).

註冊護士名冊中的除名資料  
REMOVALS FROM THE REGISTER

註冊編號 <i>Registration No.</i>	中文姓名 <i>Name in Chinese</i>	英文姓名 <i>Name in English</i>	註冊日期 <i>Date of Registration</i>
RNGF018011	何寶儀	HO PO YEE	11.12.1989
RNGF031743	林海靈	LAM HOI LING	24.07.2007
RNGF032915	劉潔瑩	LAU KIT YING	13.08.2008
RNGF023060	譚敏儀	SIU MAN YEE	29.11.1995
RNGF023403		STEEPLE LOUISE JANE	06.01.1996
RNGF030998	曾翠萍	TSANG CHUI PING	07.06.2006
RNGF032656	黃淑君	WONG SUK KWAN	07.08.2008
RNP0000752	梁富有	LEUNG FU YAU ROBIN	25.03.1986